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PROTOKÓŁ Nr 0012.8.6.2013 
z posiedzenia  Komisji Rewizyjnej 

w dniu 6 maja  2013r.  
 

Miejsce posiedzenia:  sala nr 130 A  UM. 
Czas posiedzenia:  godz. 11.00.-12.10 
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie komisji oraz zaproszeni goście, zgodnie                   
z załączonymi listami obecności. W posiedzeniu nie uczestniczyła Radna Iwona 
Rosińska oraz Radny Roman Foksowicz  – usprawiedliwieni.  
 
Porządek obrad 

 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2012 rok – absolutorium.  

4. Wolne głosy i wnioski 

5. Zakończenie posiedzenia  

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Witold Kosiorek otworzył posiedzenie. Powitał 
zaproszonych na posiedzenie gości oraz członków komisji.  
 
Ad. 2. 
 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad został przyjęty.  
 
Ad. 3 
 
Sprawozdanie z wykonania budżetu za 2012 rok – absolutorium. 
 
Dariusz Holesz 
 - Informacja o sprawozdaniu z wykonania budżetu za rok 2012 i informacja o 
stanie mienia komunalnego zostały przedłożone Radnym w ustawowym terminie. 
Wpłynęła opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej dotycząca przedłożonego przez 
Prezydenta Miasta sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2012 rok. Na 
Sesji będą dwie uchwały. Pierwsza będzie w sprawie przyjęcia sprawozdania z 
wykonania budżetu za 2012 rok  oraz sprawozdania finansowego miasta. Druga 
będzie w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta. W sprawozdaniu 
finansowym miasta jest ujęty rachunek zysków i strat, zestawienie funduszy i 
bilanse. Sprawozdanie składa się ze wszystkich sprawozdań i bilansów jednostek 
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organizacyjnych.  Termin sporządzenia bilansu każda jednostka ma do 31 marca. 
Jest miesiąc na przygotowanie sprawozdania finansowego.  
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Na mój wniosek do komisji trafiło pismo dotyczące świadczeń na rzecz osób 
fizycznych. W §3030 zauważam  - „różne wydatki na rzecz osób fizycznych  
pkt. 5” – „zwrot utraconych wynagrodzeń świadków w związku z wykonywaniem 
czynności w sądzie”. Czy można doprecyzować to sformułowanie? 
 
Holesz Dariusz 
 - Są to definicje, które wynikają z Rozporządzenia. Grupa świadczeń, która 
wynika z ustawy  i którą wpisujemy do uchwały budżetowej jest opisana. Z tego 
co kojarzę nie mamy takich wypłat. Jest to jedna z możliwości , która może być.  
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Chodziło mi bardziej o doprecyzowanie wydatkowych kwot przypisanych do 
konkretnych instytucji. W przygotowanym piśmie tego nie ma.  Nie chodzi mi o 
odpowiedź na interpelację. Jeszcze raz doprecyzuję w piśmie wypisany jest 
katalog spraw, które się mieszczą w danym §. Nie wszystkie są uruchomione.  
 
Holesz Dariusz 
 - W części do §3260 to jest grupa § które składają się na świadczenia. Ich 
zakres jest bardzo szeroki. To co występuje w budżecie jest ukazane w dalszej 
części. Częściowo są to dane drażliwe ponieważ są to dane osobowe. Chciałbym 
jeszcze przedyskutować kwestię dotyczącą uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium. Co roku jest ten sam problem – Kto ma przygotować projekt 
uchwały? 
 
Kosiorek Witold 
 - Moim zdaniem Prezydium ponieważ Komisja przedstawia wniosek o udzielnie 
absolutorium. W ubiegłym roku kto przygotował projekt uchwały? 
 
Holesz Dariusz 
 - W zasadzie Prezydent na podstawie wniosku komisji. Komisja Rewizyjna 
również może taki projekt uchwały przygotować.  
 
Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Prezydentowi 
Miasta za 2012 rok  został podjęty głosami: za – 3, przeciw – 0, 
wstrzymujących się – 2. 
 
Ad. 4 
 
Wolne głosy i wnioski 
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Proszę powiedzieć w myśl przepisów jak wygląda kwestia pisania np. Prezydent 
Miasta i zakreśla się imię i nazwisko, Dyrektor Szkoły i taka sama sytuacja. W 
myśl przepisów nie ma w tym przypadku mowy o ochronie danych osobowych. W 
przypadku interpelacji dot. kar i odszkodowań sytuacje nie ujawnionych imion i 
nazwisk się pojawiły. Jest to dla mnie bulwersujące. Dyrektor szkoły przystępując  
do konkursu staje się osobą publiczną.  
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Holesz Dariusz 
 - Ustawa o ochronie danych osobowych jest ostatnio bardzo drażliwa. Lepiej 
zakreślić tego typu dane niż być narażonym na konsekwencje. Można nie 
odpowiedzieć na interpelacje. Prezydent nie ma obowiązku odpowiedzi na 
interpelacje.  
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Ustawa daje prawo i przywilej Radnemu składania interpelacji.  
 
Holesz Dariusz 
 - Nie wszędzie interpelacje są. Możliwość udzielania interpelacji nie wynika z 
ustawy o samorządzie gminnym. W Statucie Miasta jest określona możliwość 
składania interpelacji. Nie ma konsekwencji za nie udzielnie odpowiedzi na 
interpelacje.  
 
Tarasiewicz Janusz 
 - Radny najlepiej nie powinien pytać.  
 
Holesz Dariusz 
 - Trzeba zadawać pytania Prezydentowi Miasta ale żeby one miały sens. Pan w 
swoich interpelacjach również nie używa nazwisk.  
 
Janusz Jurczak 
 - Omówił  sprawozdanie finansowe Miejskiego Ośrodka Kultury. Poinformował, 
że będzie strata 132 tys. zł. Strata nie jest startą finansową tylko rachunkową. 
Po remoncie Domu Zdrojowego przekazano nam Dom Zdrojowy ze zwiększonymi 
nakładami. Jak zaczyna się amortyzacja środków trwałych to wychodzi 200 tys. 
zł. Gdyby nie poniesione nakłady to byłby zysk 69 tys. zł. Pieniądze zostają a 
strata na potrzeby bilansu musi zostać wykazana.  
 
Komisja przyjęła do wiadomości sprawozdanie finansowe MOK.  
 
Ad. 5 
 
Zakończenie posiedzenia 
 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim za przybycie po czym zakończył 
posiedzenie.  
 
Protokołowała      Przewodniczący Komisji 
Monika Dulewicz       Rewizyjnej 
             Witold Kosiorek  
 
 
 
 


